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Iktatószám: SZ/16/3/2014.

JEGYZŐKÖNYV

PÉCEL VÁROS ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 2014.  JANUÁR  15-ÉN
MEGTARTOTT RENDKÍVÜLI ÜLÉSÉRŐL
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JEGYZŐKÖNYV

Készült:  Pécel Város Önkormányzat Képviselő-testületének  2014. január 15-én megtartott rendkívüli  nyílt
ülésén. 

Az ülés helye:  Péceli Polgármesteri Hivatal, Irodaház II. első emeleti tanácsterem 
            2119 Pécel, Kossuth tér 1.

Jelen vannak: Szöllősi  Ferenc polgármester,  Fazekas Barna alpolgármester,  Árva Anikó,  Berecz Gábor,
Kónya József, Podmaniczki József, Sarlós Imre, Zsadányi Zsolt képviselők

(Karsai András, dr. Kuszák Róbert, Tóthné Szentandrássy Csilla képviselők igazoltan vannak távol.)

Meghívottak: Koncsekné dr. Kovács Ágnes jegyző, dr. Szolnoki Imre aljegyző,  Jeney Erzsébet irodavezető,
Szilágyiné Rab Tímea mb. irodavezető

További jelenlévők: dr. Horváth K. József újságíró, Sárga Róbert személyi titkár

(A jelenléti ív a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Jegyzőkönyvvezető: Kállai Éva szervezési ügyintéző

(A kiküldött meghívó a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Szöllősi Ferenc polgármester az ülést 16 óra 03 perckor megnyitja.

Szöllősi Ferenc polgármester:
Szeretettel köszöntök minden képviselőt, ezen a mai rendkívüli ülésen. Köszönöm, hogy eljöttetek. Egyetlen
napirendi  pont  van,  az  adósságkonszolidációval  kapcsolatos  képviselő-testületi  döntés  meghozatala.
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 8 fővel jelen van, így határozatképes. Szentandrássy Csilla, Karsai
András kimentette magát, Kuszák képviselő úr jelezte, hogy később érkezik, de addigra végezni fogunk.
Kérem, hogy a napirendi pont elfogadásáról szavazzunk. 
(A szavazáson jelen van 8 fő képviselő.)

Pécel Város Önkormányzat Képviselő-testülete 8 igen, 0 nem szavazattal,  tartózkodás nélkül az alábbi
határozatot hozta:

1/2014. (I. 15.) Kt. számú határozat:

Pécel Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2014. január 15-i rendkívüli ülése napirendjét az alábbiak
szerint fogadja el: 

1.   Javaslat adósság-átvállalással (adósságkonszolidáció) kapcsolatos döntés meghozatalára
      Előterjesztő: Szöllősi Ferenc polgármester

Felelős: Szöllősi Ferenc polgármester
Határidő: azonnal

(Az előterjesztések a jegyzőkönyv mellékletét képezik.)
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1. napirendi pont  
Javaslat adósság-átvállalással (adósságkonszolidáció) kapcsolatos döntés meghozatalára

Szöllősi Ferenc polgármester: 
Mint tudjátok, a Kormány egy tavalyi döntéssel elrendelte azt, hogy a konszolidációt 100%-ra emeli. Ez 
most elsősorban 6 település vonatkozásában lett bejelentve. Navracsics úr Gyálon tartott egy összejövetelt, 
ahova meghívta a 6 település képviselőjét, ahol ünnepélyes keretek között bejelentette a 100%-os 
konszolidációt. 

Berecz Gábor képviselő:
Ez nagyon fontos lépés Pécel városának. A FIDESZ jó kommunikációja, sokszor elmondta a rezsicsökkentést
és  egyéb ilyen  jó  dolgokat.  Szeretném valakitől,  ha  jegyzőkönyvbe mondaná,  hogy milyen  feltételekkel
kapjuk meg a 100%-os támogatást.  Nem egyszer volt  már az, hogy adó- és egyéb növekedéseket kellett
megszavaznunk.  Hiába  vannak ezek  a  rezsicsökkentések,  attól  még ki  kell  termelni  valamiből  ezeket  a
pénzeket. Szeretném tisztán és világosan látni, mielőtt megszavazom, hogy mik lesznek a hátulütői ennek a
jó dolognak. 

Szöllősi Ferenc polgármester: 
Részt  vettünk  ezen  a  személyes  megbeszélésen.  A  sajtótájékoztatót  megelőzően  az  adott  települések
polgármesterei  folytattak  egy  félórás  megbeszélést  Navracsics  úrral.  A  Kormány  részéről  semmiféle
feltételrendszert nem támasztottak a rezsicsökkentéssel kapcsolatban. Az alapindok az volt, hogy el kell érni
egy olyan állapotot, amikor az önkormányzatok nulláról indulhatnak. Elismerte, hogy  az elmúlt 8-10 év
során, folyamatosan csökkentették az önkormányzati támogatásokat. Nagyon sok település életében a felvett
hiteleknek nem a mértéke, hanem a hitelezés, teljesen érthető és jogos állapot volt. Attól függetlenül, hogy
ezeknek  a  hiteleknek  a  célja  mindenhol  az  infrastruktúra-fejlesztésnek  kellett  volna,  hogy  legyen.  A
települések külön elmondták, hogy milyen fejlesztéseket végeztek abból a  pénzből. Mi 1,9 milliárd Ft-ban
lettünk konszolidálva, és most a maradék 1,1 milliárd Ft-ot is leírják. Az általam ismert, és ami a sajtóban is
megjelent ok, hogy nulláról tudjanak indulni az önkormányzatok. 

Berecz Gábor képviselő:
Elvettek idáig is  elég sok adónemet,  ezekben a  változások mik lesznek.  A költségvetést,  hogyan fogjuk
tervezni?

Szöllősi Ferenc polgármester: 
A tavalyi évhez képest, annak ellenére, hogy konszolidáltak minket, a mostani előrejelzések alapján 61 millió
Ft-tal több támogatást fogunk kapni az idén, mint a tavalyi évben kaptunk. Nem elvontak pluszban. Azt nem
tudom, hogy a Kormány tervez-e olyat, hogy az iparűzési adót bevonja, és majd központosítva szétosztja,
mert ez nem is része ennek a történetnek. Adóév megkezdésekor már ő sem teheti meg, ez már csak a 2015-
ös évet érintheti. Nincs a köztudatban adóval kapcsolatos egyéb elképzelés, az idén ez vélhetően már nem is
fog megvalósulni,  az  én  józan  értékítéletem szerint  így van.  Amennyiben nincs  több észrevétel,  kérem,
szavazzunk a határozati javaslatról, név szerinti szavazással.  

(A szavazáson jelen van 8 fő képviselő.)
(Koncsekné dr. Kovács Ágnes jegyző az SZMSZ szerint lebonyolítja a név szerinti szavazást.) 

Szöllősi Ferenc Igen
Árva Anikó Igen
Berecz Gábor Igen
Fazekas Barna Igen
Karsai András Távol
Kónya József Igen
dr. Kuszák Róbert Távol
Podmaniczki József Igen
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Sarlós Imre Igen
Tóthné Szentandrássy Csilla Távol
Zsadányi  Zsolt Igen

    
(Az eredményt tartalmazó jegyzék a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Pécel  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  név szerinti  szavazással  8  igen,  0  nem szavazattal,
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

2/2014. (I. 15.) Kt. számú határozat:

1. Pécel Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Magyarország 2014. évi központi költségvetéséről
szóló 2013. évi CCXXX. törvény (továbbiakban: 2014. évi költségvetési törvény) 67-68. §-aiban
foglaltakra figyelemmel kinyilvánítja, hogy a 2014. évi költségvetési törvényben írt feltételekkel az
adósságállománya Magyar Állam által történő átvállalását igénybe kívánja venni.

2. Pécel Város Önkormányzat Képviselő-testülete kijelenti, hogy az önkormányzat 2013. december 5-
én  nem  rendelkezett  olyan  betéttel  vagy  egyéb  számlaköveteléssel,  ami  kifejezetten  egy  adott
adósságelemhez kapcsolódott, és annak fedezetére, teljesítésének biztosításául szolgált.

3. Pécel Város Önkormányzat  Képviselő-testülete kijelenti,  hogy amennyiben az önkormányzat  egy
átvállalással  érintett  ügylete az  ügylethez kapcsolódóan befolyó támogatás,  illetve egyéb bevétel
miatt bevétel megelőlegezésére szolgáló ügyletté válik, úgy a befolyt bevétel összegét, legfeljebb az
érintett adósságból átvállalásra került összeg erejéig, a bevétel beérkezését követő 3 munkanapon
belül átutalja a kincstár által megjelölt fizetési számlára.

4. Pécel Város Önkormányzat Képviselő-testülete kinyilvánítja, hogy a Polgári Törvénykönyvről szóló
1959.  évi  IV.  törvény  332.  §  alapján  megállapodást  kíván  kötni  a  Magyar  Állammal  az
önkormányzatot terhelő, az adósságátvállalással érintett adósságállománya átvállalásáról.

5. Pécel  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  az  adósságátvállalással  összefüggésben
felhatalmazza a polgármestert, hogy:

a)  megtegye  a  2014.  évi  költségvetési  törvény  67-68.  §-ai  szerinti  nyilatkozatokat  és
intézkedéseket;
b) az átvállalással érintett adósság részét képező ügyleteket a 2014. évi költségvetési törvény 67-
68. §-a szerinti átvállalás érdekében átalakítsa;
c) a 2014. évi költségvetési törvény 68. § (4) bekezdése szerinti megállapodásokat megkösse. 

6. Pécel Város Önkormányzat Képviselő-testülete utasítja a polgármestert, hogy az adósságátvállalással
kapcsolatos intézkedéseiről a soron következő ülésén tájékoztassa a testületet.

Felelős: Szöllősi Ferenc polgármester
Határidő: 2014. február 28.

Szöllősi Ferenc polgármester: 
Egy  rövid  tájékoztatást  szeretnék  az  ÁROP-pal  kapcsolatban.  Pécel  Város  Önkormányzat
szervezetfejlesztése  a  lakosságot  érintő  szolgáltatás  racionalizálása  érdekében  című  ÁROP pályázatunk
elérkezett  abba  a  szakaszba,  amelyben  a  külső  partnerrel,  a  Controll  Holding  Zrt-vel  a  napokban
aktualizáltuk  az  első  lakosságot  érintő  kérdőívet.  A kérdőív  hamarosan  nyilvánosságra  kerül  a  pecel.hu
honlapon.  Kérdezőbiztosok is  fognak tevékenykedni  Pécelen,  és  természetesen lesz  lehetőség postaládás
begyűjtésre  is.  A kérdőív  az  ÁROP programunk  szerint  néhány hónap  múlva  megismétlésre  kerül.  Ez
kötelező  része.  Kérjük  a  Képviselő-testület  tagjait,  hogy a  kérdőív  kitöltésében aktívan  vegyenek részt,
hirdessék ezt a lehetőséget a választókerületük lakosságának körében. Fontos célunk, hogy a Pécelt ismerő
állampolgárok megnyilvánuljanak a lakosságot érintő szolgáltatások első felmérésében. 

Árva Anikó képviselő:
Van arra lehetőség, hogy a képviselők megismerjék a nyilvánosságra kerülés előtt ezt  kérdőívet?



5

Szöllősi Ferenc polgármester: 
Természetesen,  ennek  semmi  akadálya.  Egységesen  a  kt@pecel.hu címre  megküldjük  mindenkinek.
Köszönöm szépen mindenkinek, hogy időt szenteltetek erre a mai összejövetelre. Mindenkinek szép estét
kívánok. 

(A polgármester az ülést 16 óra 12 perckor bezárta.)

K. m. f.

PH.

         Szöllősi Ferenc            Koncsekné dr. Kovács Ágnes
          polgármester                  jegyző

mailto:kt@pecel.hu

